
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2014-08-13 

Plats: Svensksund Utsiktsberget 

 

Närvarande: Monica Helgesson, Lars Andersson, Inger Linderoth, 

Gunilla Nensén-Johansson, Ulla Hagdahl, Anita Nyman och 

Lena Nyholm. Curt Andersson under § 5. 

 

Frånvarande: Bengt Magnusson och Sven Aronsson 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Monica Helgesson hälsade alla välkomna. Mötet förklarades 

öppnat. 

 

§ 2 Dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Julmarknadsresan till Huseby blir inte av. Protokollet godkändes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4 Föreningens ekonomi 

Ekonomin är god. 

 

Medlemsutveckling 

Medlemsantalet är idag 395. 

 

Medlemssystemet 
Förslag att alla i styrelsen och alla sockenombud ska kunna gå in och titta 

i medlemsregistret. Monica undersöker om någon kan komma och göra en 

genomgång. 

 

Resor 
En begäran har inkommit från Kristina Appelgren att få ett bidrag till 

Kroatienresan. Beslutades att resan får 3.500 kronor. 

 

Presentkort från ICA 
Ett stort tack till alla som var med och var parkeringsvakter vid 



Marknaden i Östra Husby. Ett tack också till Bosse Axelsson för present-

korten. Beslutades att använda presentkorten till årsmötet i februari 2015. 

 

§ 5 Inkomna skrivelser 

Politikerutfrågning 27 augusti kl 14:00 – 16:00 
Curt Andersson rapporterade inför mötet med politiker i Hemgården i 

Norrköping. Vidar Andersson håller i mötet.  

 

Deltagare vid utfrågningen: Lars Stjernkvist (S), Anna Wiik (M), Gunnar 

Asserhed (F), Eva-Britt Sjöberg (KD) Lars-Olof Johansson (C), Clara 

Aranda (SD) samt representanter från V och MP. 

 

Frågor som bör tas upp: 

* Trygghetsboende 

* Korttidsplatser 

* LOV 

* Hemsjukvården nedrustning? 

* Kylda matlådor 

 

§ 6 Rapporter 

 Distriktsstyrelseprotokoll 

Monica gick igenom något av protokollet. Kanske kan vi ansöka om 

bidrag till hyran. 

 

Kongressen 
På kongressen beslutades om namnbyte till SPF Seniorerna från januari 

2015. 

 

§ 7 Resor 

Beslutades att åka till Nora julmarknad istället Huseby. Vi åker med 

Barks Buss den 6 december. 

 

Förslag till resa i början av juni 2015 Dalsland runt, 4 dagar. Ulla under-

söker om någon representant från bussbolaget kan besöka ett styrelse-

möte. 

 

En gourméresa till Högbo Bruk i slutet av augusti 2015, 3 dagar. 

 

Alla resor ska annonseras i NT och på hemsidan. Anmälan görs efter ett 

utsatt datum. 

 

 

 



 

§ 8 Nya ärenden – Övrigt 

 

Verksamheten under hösten 

Förslag som diskuterades: 

Provning av olja, mannekänguppvisning, kanske besök av en gynekolog. 

Förslag om månadsmöte utan underhållning avslogs. 

 

Tackkort 
Tackkort har inkommit från Marianne Nilsson, Barbro Olofsson och 

Botvid Karlsson. 

 

Kaffeansvarig 
10/9   – Gunilla  

22/10 – Lena  

  5/11 – Sven  

26/11 – Lasse  

 

§ 9 Nästa möte-Avslutning 

Nästa styrelsemöte onsdagen den 10 september 2014 kl. 13.00 i Östra 

Husby bygdegård. 

 

Ordföranden avslutade mötet och styrelsen framför tack till Monica. 

 

 

 

Vid protokollet: _________________ Justerat: _______________________ 

 Lena Nyholm Monica Helgesson 

 


